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ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 

Επικεφαλής Κ.Ο.  

Κίνημα Αλλαγής 

Βουλευτής Ηλείας 

                                                                                           Αθήνα, 17.5.2022 

ΑΝΑΦΟΡΑ                                                                                                         

ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ: 

1. Οικονομικών, κ. Χρήστο Σταϊκούρα 

2. Ανάπτυξης & Επενδύσεων, κ. Άδωνη Γεωργιάδη 

3. Περιβάλλοντος & Ενέργειας, κ. Κώστα Σκρέκα 

Θέμα: «Ανάγκη στοχευμένων μέτρων στήριξης για τη διατήρηση της 

δραστηριότητας ενεργοβόρων βιομηχανιών και βιοτεχνιών» 

 

Σας καταθέτω στο πλαίσιο του κοινοβουλευτικού ελέγχου, την από 16/5/2022 

επιστολή του κ. Κωνσταντίνου Παναγιωτόπουλου της εταιρείας «Παναγιωτόπουλος 

Κεραμοτουβλοποιία ΑΒΕΕ», με έδρα τα Δουνέικα Ηλείας, με την οποία εκφράζει 

μεταξύ άλλων την έντονη αγωνία του, σε σχέση με την συνέχιση της λειτουργίας 

της επιχείρησής του, δεδομένης της κατακόρυφης αύξησης του κόστους ενέργειας.  

 

Συγκεκριμένα, η εν λόγω επιχείρηση – η οποία σημειωτέον ότι είναι ενεργοβόρος, 

λόγω φύσης εργασιών - διαπιστώνει τους τελευταίους μήνες διπλασιασμό της τιμής 

του μαζούτ και του υγραερίου LPG, όπως και τριπλασιασμό στην τιμή της 

ηλεκτρικής ενέργειας, με αποτέλεσμα να έχει σταματήσει να παράγει, 

κινδυνεύοντας να κλείσει οριστικά. 

 

Παράλληλα, με την επιστολή της η «Παναγιωτόπουλος Κεραμοτουβλοποιία ΑΒΕΕ» 

θέτει υπόψη του κ. Υπουργού Περιβάλλοντος & Ενέργειας και τις παρατηρήσεις 

της, σε σχέση με ορισμένα άρθρα του νσχ, με τίτλο ««ΕΚΣΥΓΧΡΟΝΙΣΜΟΣ ΤΗΣ 

ΑΔΕΙΟΔΟΤΙΚΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ ΑΝΑΝΕΩΣIΜΩΝ ΠΗΓΩΝ ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ - Β’ ΦΑΣΗ, 

AΔΕΙΟΔΟΤΗΣΗ ΠΑΡΑΓΩΓΗΣ ΚΑΙ ΑΠΟΘΗΚΕΥΣΗΣ ΗΛΕΚΤΡΙΚΗΣ ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ, ΠΛΑΙΣΙΟ 

ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΠΙΛΟΤΙΚΩΝ ΘΑΛΑΣΣΙΩΝ ΠΛΩΤΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΙΚΩΝ ΣΤΑΘΜΩΝ ΚΑΙ 

ΕΙΔΙΚΟΤΕΡΕΣ ΔΙΑΤΑΞΕΙΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΝΕΡΓΕΙΑ ΚΑΙ ΤΗΝ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΤΟΥ 

ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ», του οποίου η διαβούλευση ολοκληρώθηκε στις 10/5/2022. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2417

Ημερομ. Κατάθεσης:

20/5/2022
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Στο πλαίσιο των παραπάνω και ειδικά για τα θέματα που αφορούν την στήριξη της 

βιομηχανικής και βιοτεχνικής βάσης του ν. Ηλείας, παρακαλώ όπως μου γνωρίσετε 

τις ενέργειές σας, που θα επιτρέψουν στην «Παναγιωτόπουλος Κεραμοτουβλοποιία 

ΑΒΕΕ», όπως βέβαια και σε άλλες ομοειδείς επιχειρήσεις ανά την επικράτεια, την 

συνέχιση της λειτουργίας τους. 

 

          Ο αναφέρων βουλευτής 

  

              Μιχάλης Κατρίνης 



 

 

 
 
Προς 

1. Υπουργό Ανάπτυξης, κο Άδωνι Γεωργιάδη 
2. Υπουργό Οικονομικών, κο Χρήστο Σταϊκούρα 
3. Αναπληρωτή Υπουργό Οικονομικών, κο Θεόδωρο Σκυλακάκη 
4. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κο Κώστα Σκρέκα 
5. Βουλευτή Νομού Ηλείας, κο Τζαβάρα Κωνσταντίνο  
6. Επικεφαλής ΚΟ ΚΙΝΑΛ, Βουλευτή Νομού Ηλείας, κο Μιχάλη Κατρίνη 
7. Βουλευτή Νομού Ηλείας, κα Αυγερινοπούλου Διονυσία – Θεοδώρα  
8. Βουλευτή Νομού Ηλείας, κο Νικολακόπουλο Ανδρέα  
9. Βουλευτή Νομού Ηλείας, κο Καλαματιανό Διονύσιο – Χαράλαμπο  
10. Πρόεδρο Επιμελητηρίου Ηλείας, κο Κωνσταντίνο Νικολούτσο 
 

 
Θέματα: 
1. Πάρα πολύ ακριβά καύσιμα, με τεράστιες επιπτώσεις 
2. Πολύ ακριβή ηλεκτρική ενέργεια, με τεράστιες επιπτώσεις 
3. Βελτίωση νομοθεσίας για Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας 

Δουνέικα, 16/05/2022 

Αξιότιμοι κύριοι, 
Σε συνεχεία της από 07/02/2022 επιστολής μας, που μεταξύ άλλων αναφέρεται στα πολύ ακριβά καύσιμα 
και ενέργειας και της από 03/05/2022 που αναφέρεται στο νομοσχέδιο για τις Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας, 
σας ενημερώνουμε πως η επιχείρησή μας λόγω των μεγάλων προβλημάτων που έχουν προκύψει, έχει 
σταματήσει να παράγει, κινδυνεύει να κλείσει, και θέλουμε να μας γνωρίσετε για τις ενέργειές σας που θα 
μας βοηθήσουν να συνεχίσουμε τη λειτουργία μας.  

 
 

1. Τα καύσιμα είναι πάρα πολύ ακριβά: 
1.1 Εκτός του πετρελαίου κίνησης και του φυσικού αερίου, που δεν υπάρχει δίκτυο στο Νομό 
μας, πρέπει να ενισχυθεί και το μαζούτ, που χρησιμοποιείται ως καύσιμος ύλη καθώς τα δύο 
τελευταία χρόνια η τιμή του έχει ανέβει 100% (από 400€/τόνο, έχει πάει 800€/τόνο). Έχει πολύ 
σοβαρές επιπτώσεις η αύξηση αυτή, καθώς είμαστε ενργοβόρα επιχείρηση και χρησιμοποιούμε 
εκατομμύρια χιλιόγραμμα ετήσια. 
1.2 Επίσης, ως καύσιμο ύλη χρησιμοποιείται, στις περιοχές που δεν υπάρχει δίκτυο φυσικού 
αερίου, το υγραέριο LPG που τα δύο τελευταία χρόνια έχει ανέβει κατά 100% (από 600€/τόνο 
έχει πάει 1.200€/τόνο). Λόγω της πολύ μεγάλης κατανάλωσης, μας έχει επηρεάσει πάρα πολύ η 
αύξηση του κόστους.  
  

2. Έχει αυξηθεί η τιμή της ηλεκτρικής ενέργειας κατά 300%, που δημιουργεί πολύ μεγάλο 
πρόβλημα στην επιχείρησή μας (είμαστε ενεργοβόρα επιχείρηση, καταναλώνουμε εκατομμύρια 
KWH ετησίως). 
θα πρέπει να ενισχυθούν οι τιμές χρέωσης ανά KWH της ηλεκτρικής ενέργειας και εκτός του 
πετρελαίου diesel, φυσικού αερίου και βενζίνης, να ενισχυθούν και οι τιμές του μαζούτ και του 
υγραερίου (LPG), που χρησιμοποιούνται από τις παραγωγικές επιχειρήσεις της Περιφέρειας 
(αντί του φυσικού αερίου). Θα πρέπει να ενισχυθούν οι επιχειρήσεις για τους τελευταίους μήνες 



 

 

και για τους επόμενους. Επίσης θα πρέπει να μειωθούν οι τιμές του μαζούτ και του υγραερίου 
LPG.Θα πρέπει να μειωθεί η τιμή της ηλεκτρικής ενέργειας ανά KWH. 
Παρακαλούμε πολύ να κάνετε τις ενέργειες που νομίζετε και που χρειάζονται, ώστε να 
μπορέσουν οι επιχειρήσεις να επιχορηγηθούν, να μειωθούν οι τιμές των καυσίμων και της 
ενέργειας,  και να συνεχίσουν την παραγωγική τους δραστηριότητα.  

3. Βελτίωση νομοθεσίας για ΑΠΕ (Νομοσχέδιο σε διαβούλευση): 

3.1 Στο άρθρο 81 του Νομοσχεδίου: να είναι υποχρεωμένη η ΡΑΕ να επιβάλλει σε αυτούς 

που διαχειρίζονται το δίκτυο ηλεκτρικής ενέργειας (ΔΕΔΔΗΕ κλπ), να μην υπάρχουν 

κορεσμένες περιοχές. Το έχει ανάγκη η χώρα. 

3.2 Στο άρθο 82 του Νομοσχεδίου:  

α. Στις ζώνες υψηλής παραγωγικότητας που είναι εγκατεστημένες μεταποιητικές 

επιχειρήσεις, να μπορούν να δημιουργηθούν στα γήπεδα αυτών και στα όμορα, 

φωτοβολταϊκοί σταθμοί για συμψηφισμό ενέργειας (net metering), έως το ύψος της 

εγκατεστημένης ισχύος της επιχείρησης, και άνω του 1MW και άνω του 1% της συνολικής 

κάλυψης στο Νομό. Όμορα να θεωρούνται και αυτά που διασχίζονται από αγροτικούς, 

κοινοτικούς ή δημοτικούς δρόμους.  

β. Να μην υπάρχει ο περιορισμός του 1% σε Ζώνες υψηλής παραγωγικότητας και σε Ζώνες 

Οικιστικού Ελέγχου (Ζ.Ο.Ε.) για εγκατάσταση ΑΠΕ και να γίνει τουλάχιστον 4%. Στη 

χώρα μας υπάρχουν εγκαταλελειμμένοι, ακαλλιέργητοι αγροί.  

Έτσι θα υπάρχει μικρότερη μόλυνση του περιβάλλοντος από άλλες πηγές ενέργειας για 

θέρμανση, κίνηση κλπ. Έτσι στη χώρα μας θα υπάρξει φθηνή ενέργεια από τον ήλιο και 

άλλες ανανεώσιμες πηγές ενέργειας, και δεν θα εξαρτάται από τα ακριβά και ρυπογόνα 

καύσιμα.  

γ. Εάν μια επιχείρηση έχει ή θέλει να κατασκευάσει μονάδα για συμψηφισμό ενέργειας 

(net metering) και η παραγόμενη ενέργεια είναι μεγαλύτερη αυτής που καταναλώνει η 

επιχείρηση, η επιπλέον ενέργεια να μπορεί κατά βούληση του παραγωγού να 

αποζημιώνεται, με την κατώτερη τιμή αγοράς-πώλησης της ενέργειας, ώστε να μπορεί να 

καλύπτεται το χρηματοοικονομικό κόστος λειτουργίας του πάρκου και ένα πολύ μικρό 

ποσοστό κέρδους. Επίσης να ιδρύονται και δανειοδοτούνται κατά προτεραιότητα αυτές οι 

μονάδες.  

δ. Να γίνει βελτίωση στο σύστημα αγοράς ηλεκτρικής ενέργειας, για να μην δημιουργείται 

αυτό το μεγάλο πρόβλημα που δημιουργήθηκε με την πολύ ακριβή ενέργεια. Η MWH από 

65€ από ΑΠΕ, πήγαινε στην κατανάλωση 300€. 

ε. Να μπορεί ανά ΑΦΜ να γίνεται έως  4MW φωτοβολταϊκός σταθμός και όχι 0,4 MW 

που ισχύει σήμερα. 

3.3 Στο άρθρο 120 του Νομοσχεδίου για τους λατομικούς χώρους, να διορθωθεί ώστε: 

α. Επέκταση λατομείου. Να μπορεί να υπερβαίνουν για την έκταση του αρχικού λατομείου 

οι αιτήσεις μίσθωσης. Διαφορετικά θα υπάρχει μεγάλη γραφειοκρατία νέας αδειοδότησης. 

β. Αίτηση για επέκταση λατομικής περιοχής να μπορεί να γίνεται όσες φορές χρειάζεται 

(όχι «άπαξ»). Ενώ χρειάζεται, δεν μπορεί να αποκλείεται και άλλο αίτημα. 
 

 

Συνημμένα σας αποστέλλουμε: 



 

 

1. Αντίγραφο δημοσίευσης επιστολής Προέδρου Επιμελητηρίου Ηλείας για τα προβλήματα 

της ενέργειας.  

2. Αντίγραφο επιστολής μας από 03/05/2022 για τον εκσυγχρονισμό των ΑΠΕ 

3. Άλλα τρία αντίγραφα επιστολών στη διαβούλευση του Νομοσχεδίου για τις ΑΠΕ του 

κου Κώστα Παναγιωτόπουλου, του Παναγιώτη Κ. Παναγιωτόπουλου και του συνεργάτη 

μας, κου Ζώη Σιδηροκαστρίτη.  
 
Μετά μεγάλης τιμής 
 
Κωνσταντίνος Παναγιωτόπουλος 
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